
V časopisu Večer z dne 11. 10. 2011 (ru-
brika V žarišču, avtorica Mateja Gro-
šelj) je predsednik sindikata azbestnih
delavcev v svoji izjavi podal neresnič-
ne trditve o delu izvedenskih organov
Zavoda za pokojninsko in invalidsko
zavarovanje. Izjavil je, da izveden-
ski organi podajajo "grozljiva" izve-
denska mnenja, ne glede na to, kaj to
pomeni, in da obravnavajo bolnike z
azbestom kot zdrave osebe. Ob tem
ni jasno, kaj je predsednik sindikata
mislil pod "grozljiva" mnenja, ker iz-
vedenski organi zavoda lahko, glede
na vlogo zavarovanih oseb, podajo po-
zitivna ali negativna mnenja. Mnenja
so vedno podana v skladu z medicin-
sko doktrino, kriteriji za oceno inva-
lidnosti, izvedensko prakso zavoda,
kodeksom izvedencev in veljavno za-
konodajo.

Izjava, da se bolniki z boleznijo
zaradi vpliva azbesta obravnavajo kot
zdrave osebe, pa ne zasluži nobene-
ga komentarja. Iz izjave predsednika
sindikata azbestnih delavcev je raz-
vidno, da gospod ni seznanjen z nači-
nom dela izvedenskih organov zavoda
in postopki verifikacije poklicne bo-
lezni zaradi azbesta. Ko v skladu z za-
konom o odpravljanju posledic dela z
azbestom (ZOPDA) interdisciplinarna
komisija (9. člen zakona) poda, da je
pri vlagatelju moč ugotoviti poklicno
bolezen zaradi izpostavljenosti azbe-

stu (4. člen zakona), invalidska komi-
sija obravnava vlogo zavarovanca za
oceno invalidnosti in poda svoje iz-
vedensko mnenje v skladu z veljavno
zakonodajo, upoštevajoč mnenje inter-
disciplinarne komisije. Invalidske ko-
misije na obravnavo vedno povabijo
vlagatelja (zavarovano osebo) in pred-
stavnika delodajalca, se z njima ločeno
pogovorijo ter opravijo, če je to potreb-
no, tudi orientacijske pregled zavaro-
vane osebe.

Do omenjenega članka v časopisu
Večer nam še nihče ni očital, da koga
obravnavamo kot zdravo osebo. Vse
zavarovane osebe, ki so podale vlogo
za oceno invalidnosti, obravnavamo
enako, ne glede na njihovo bolezensko
stanje in vzrok nastanka invalidno-
sti. Podana floskula o vplivu zavoda
na delo in podajo izvedenskih mnenj
njegovih izvedenskih organov pa ni
vredna komentarja.

Predsednika sindikata delavcev z
azbestom pozivamo, da se v bodoče,
preden poda izjave na podlagi raznih
govoric, o tem pogovori oziroma pri-
dobi informacije tudi z nasprotne
strani. Vabimo ga tudi, da nas obišče
in se v skupnem pogovoru z nami po-
drobneje seznani o načinu dela izve-
denskih organov zavoda.

Brane Kokot, vodja službe
za odnose z javnostmi ZPIZ
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